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OR-RM.0012.2.22.2024 

 

Protokół Nr 5/24 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 23 września 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja zrealizowanych inwestycji gminnych oraz inwestycji będących w trakcie   

realizacji. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Wizytacja zrealizowanych inwestycji gminnych oraz inwestycji będących 

w trakcie   realizacji. 

 

Członkowie Komisji o godz. 09.25 udali się na wizytację. 

O godz. 12.25 członkowie Komisji wrócili z wizytacji. 

Posiedzenie Komisji opuściła radna Iwona Madziąg. Obecnych 8 członków Komisji. 
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3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie Pani Beata Kokoszczyńska – Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat w żłobkach 

prowadzonych przez Gminę Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Inspektor Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Koronowo na lata 2024 – 2033. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na 2024 rok. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Wojciech Orliński. Obecnych 7 członków Komisji. 

 

 



3 
 

Inspektor Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła projekt 

uchwały w  sprawie określenia wymiaru godzin bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

w przedszkolu oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w czasie przekraczającym ten wymiar. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie Komisji wrócił radny Wojciech Orliński. Obecnych 8 członków Komisji. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze 

ewidencyjnym 262/19 położonej w Starym Dworze. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4. Sprawy bieżące Komisji. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta  

zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na podjęcie prac związanych z przygotowaniem 

i wprowadzeniem Karty Mieszkańca Gminy Koronowo. 

Karta funkcjonowałaby w wersji papierowej oraz w formie aplikacji na telefon.  

Karta dawałaby możliwość korzystania z płatnych atrakcji kulturalnych (np. koncerty) ze 

zniżką. Analogicznie mieszkańcy Gminy otrzymaliby zniżkę w przypadku wprowadzenia 

odpłatności za wejście na plażę w Pieczyskach. Jednocześnie w ramach aplikacji byłaby 

możliwość przekazywania informacji: 

- związanych z zarządzaniem kryzysowym (niekorzystne warunki atmosferyczne) 

- o harmonogramie odbioru odpadów 

- o awariach ZGKiM 

- o organizowanych imprezach. 

Możliwości i zakres Karty MGK byłyby rozszerzane w miarę potrzeb. 

 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali propozycję dotyczącą wprowadzenia 

Karty Mieszkańca Gminy Koronowo.  

 

Pani Kierownik zwróciła się również z prośbą o wyrażenie zgody na podjęcie prac 

związanych z przygotowaniem i wprowadzeniem odpłatności za wejście na plażę 

w Pieczyskach. 

Zaprojektowane i wykonane zostałyby dwa wejścia na plażę od ulicy Wypoczynkowej 

i Okoniowej. Teren zostałby ogrodzony.  

Przewidywane rodzaje płatności: 

- gotówką, 

- kartą, 

- w aplikacji. 

Wejście docelowo na kod QR. 

Mieszkańcy Gminy otrzymaliby możliwość wejścia na plażę ze zniżką – powiązanie z Kartą 

MGK.  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali propozycję dotyczącą wprowadzenia 

odpłatności za wejście na plażę w Pieczyskach.  
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Posiedzenie Komisji opuścił radny Krzysztof Gradek oraz radna Elżbieta Mojzesowicz. 

Obecnych 6 członków Komisji. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali propozycję dotyczącą wprowadzenia 

odpłatności za wejście na plażę w Pieczyskach.  

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska wraz z Inspektorem Panią Martą Cieszyńską przedstawiły członkom komisji 

propozycję zmian do załącznika do uchwały Nr LXXIII/614/23 Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 22 lutego 2023 r. dotyczącego regulaminu określającego zasady i tryb przyznawania 

nagród i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu. 

Zmiany miałyby dotyczyć wysokości nagród dla zawodników oraz uszczegółowienia trybu 

przyznawania nagród dla trenerów. 

Ostatecznie członkowie komisji zadecydowali, aby nie zmieniać wysokości nagród dla 

zawodników, natomiast konieczne jest doprecyzowanie zapisu dotyczącego nagród dla 

trenerów. 

Odbyła się dyskusja dotycząca pomocy dla powodzian. Członkowie komisji zapytali w jaki 

sposób gmina realizuje pomoc? Burmistrza Koronowa Patryk Mikołajewski poinformował 

zebranych, iż w Gminnym Centrum Zarządzania Kryzysowego w Koronowie 

przeprowadzona została zbiórka dla powodzian. A następnie zebrane rzeczy zostały 

przewiezione do Gminy Bardo. 

Członkowie komisji również poinformowali, że organizowali podobne zbiórki, a także byli na 

terenach objętych powodzią osobiście, aby nieść pomoc poszkodowanym. 

Członkowie komisji wspólnie uznali, że ta pomoc musi być pomocą celową, kierowaną do 

konkretnych gmin. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godzinie 14.15 zamknął posiedzenie  Komisji. 

     Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda - Joras      /-/  Tomasz Skotnicki 

Wydział Organizacyjny – Biuro rady Miejskiej 


